
Koosoleku nr 34 protokoll 

Tartu valla arengu- ja planeerimiskomisjon 

 

Asukoht: Teams 

Kuupäev: 07.10.2024, Algus kell 16:00  Lõpp kell 18:28 

 

Koosolekut juhatas: Martin Pedak 

Protokollis: Estrit Aasma 

Osalesid komisjoni liikmed: Jaak Kumar, Aigar Lepp, Kaarel Melk , Tõnu Kalja, Meelis 

Villems 

Puudus: Varmo Veski 

Kutsutud külalised: Jarno Laur, Anne Aleksejev, Kadri Leetsaar 

P ä e v a k o r d: 

1. Vallavara omandamine  (AK)  

2. Nõusoleku andmine hankelepingu sõlmimiseks 

3. Lepingu sõlmimine 

4. Loa andmine hoonestusõiguse konkursi korraldamiseks 

5. Loa andmine kollektiivlepingu sõlmimiseks 

6. Hanke korraldamine - kas Lähte Spordihoone või staadion 

7. Haridusleppe projekt 

Otsused ja eriarvamused. 

1. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine, ettekandja: Anne Aleksejev, aruteluga alustati: 

16:00 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. 

Kuna tegemist on AK dokumendiga, siis päevakorrapunkti arutelu ei ole käesolevas protokollis 

kajastatud. 

 

Otsus: 

Poolt: ei ole, erapooletuid: 1, Vastu: 5 



Komisjon ei toeta eelnõud. 

 

2. Päevakorrapunkt Nõusoleku andmine hankelepingu sõlmimiseks, ettekandja: Kadri 

Leetsaar, aruteluga alustati: 16:49 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Kõrveküla Põhikooli moodulite soetamiseks 

hankelepingu sõlmimisega. Volikogu andis vallavalitsusele 500 000 eurot moodulhoonete 

soetamiseks ja paigaldamiseks. Hanke käigus laekunud pakkumised ületavad 500 000 euro 

piiri. Hetkel on pakkumine ligi 530 000 eurot, puudu olev ~30 000 eurot on eelarves olemas. 

Moodulid on mõeldud 4. klassile, paigaldus on planeeritud 2025 aasta kevadesse. Tegemist on 

uute moodulitega. 

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

3. Päevakorrapunkt Lepingu sõlmimine, ettekandja: Kadri Leetsaar,  aruteluga alustati: 16:58 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on jäätmejaama teenusega. Varasemalt on 

sõlmitud leping Tartu linnaga. Praegune leping kehtib aasta lõpuni, ettepanek on sõlmida uus 

leping 2 aastaks. 

 

16:58 lahkus Meelis Villems 

 

Otsus: 

Poolt: 5, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

4. Päevakorrapunkt Loa andmine hoonestusõiguse konkursi korraldamiseks, ettekandja: 

Jarno Laur,  aruteluga alustati: 17:03 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Raadi alevis asuva kinnistu aadressiga 

Stardiraja 2. Detailplaneeringu kohaselt on selle kinnistu eesmärk suuremahuliste 

spordirajatiste ehitamiseks. Konkursi eesmärk on hankida teenust. 

 



17:03 saabus Meelis Villems 

 

Komisjoni esimehe ettepanek esitada eelnõu volikogule mitte oktoobri vaid mõnel järgmisel 

(näiteks novembri) volikogu istungil. Kuulata ära teiste komisjonide arvamused ja seisukohad, 

teha selle põhjal kokkuvõte ja muudatused eelnõus. 

Arutleti erinevate teenuste ja võimaluste osas. Kaaluti erinevate spordialade plusse ja 

miinuseid. Tagasiside andmise aeg 18.oktoober. 

 

Otsus: 

Komisjon arutab teemat uuesti novembri koosolekul. 

 

5. Päevakorrapunkt Loa andmine kollektiivlepingu sõlmimiseks, ettekandja: Jarno Laur,  

aruteluga alustati: 17:49 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Riik ja Haridustöötajate liit sõlmisid lepingu, millega 

oodatakse liituma ka omavalitsusi, mille kohaselt oleks koolieelsete lasteasutuste õpetajate 

töötasu minimaalselt 90% üldhariduskoolide õpetajate töötasu alammäärast. Samas on vallal 

nii ehk naa tarvis konkurentsis püsimiseks jälgida palkasid naaberomavalitsustes ning selleks 

eraldi lepingut vaja ei oleks. 

Ettekandja sõnul on sõnastus on tähtajatu, mis annab võimaluse lepingust väljuda.  

 

Otsus: 

Poolt: 4, erapooletuid: 2, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

6. Päevakorrapunkt Hanke korraldamine - kas Lähte Spordihoone või staadion, ettekandja: 

Jarno Laur,  aruteluga alustati: 17:57 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Eesmärk on sel sügisel hange välja kuulutada, kas siis 

seoses spordihoone jõusaali ja küttelahenduste rekonstrueerimise või staadioni 

rekonstrueerimisega. Spordihoone projekt on odavam ning seeõttu eelarvele sobilikum, kuna 

välisvahendeid kummagi projekti teostamiseks hetkel ei ole. 

 

Hääletati ja komisjon toetab spordihoones tööde tegemist esmajärjekorras häältega 4 

spordihoone projekti poolt ja 2 staadioniprojekti poolt.  

 



Otsus: 

Komisjon toetab spordihoone projekti 

 

7. Päevakorrapunkt Haridusleppe projekt, ettekandja: Jarno Laur,  aruteluga alustati: 18:17 

Ettekandja andis ülevaate päevakorrapunktist, mille eesmärk on jagada aegsasti infot teema 

kohta. Tegemist on riigi ja Haridustöötajate Liidu vahelise kokkuleppega. Konkreetsema 

ettepanekuga tullakse volikogu ette novembri või detsembri istungil. 

 

 

Otsus: 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 

Järgmine komisjoni koosolek toimub 11.11.2024 kell 16:00 

 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 


